



## NOTE:

- Print on the label " OPERATION POSITION" and "DCE" as indicated in the drawing.
- Fix the label on the bluetooth

### CONFIDENTIEL

Le contenu de ce document est la propriété exclusive de Positron Access Solutions Corp. à l'exception des renseignements dont Positron Access Solutions Corp. a autorisé par écrit la diffusion, le détenteur du document doit.

- 1) en assurer le caractère confidentiel et empêcher la divulgation et la diffusion totale ou partielle du contenu à un tier.
- 2) l'utiliser aux fins d'exploitation et d'entretien seulement.

### CONFIDENTIAL

The information contained in this document is the property of Positron Access Solutions Corp. except as specifically authorized in writing by Positron Access Solutions Corp. The holder of this document.

- 1) shall keep all information contained herein confidential and shall protect same in whole or in part from disclosure and dissemination to all third parties.
- 2) shall use same for operating and maintenance purposes only



**POSITRON**  
Access Solutions

PAGE / SHEET

1 DE 1  
OF

TITRE/TITLE

**INSTRUCTION SHEET**  
**LABEL FOR BLUETOOTH**

DES.PAR/DRAWN BY

LUC POULIN  
14 MAI 2024

VERIF.PAR/CHECKED BY

APPR.PAR / APPR.BY

NUMERO DE DESSIN / DRAWING NO.

**925W000171-001**

DATE DE REL./REL. DATE